
Protokoll från årsmötet för Mellangrinds 
samfällighetsförening

Datum 2019-03-24
Plats: Mariagården

⦁ Årsmötets öppnande

Styrelsens ordförande Elisabet Rehn hälsar alla medlemmar välkomna 
och förklarar årsmötet öppnat.

⦁ Behörigt utlysande av årsmötet

Medlemmarna anser att mötet är behörigen utlyst.

⦁ Val av ordförande och sekreterare för mötet

Till mötesordförande väljs Britt-Marie Ellersten och till sekreterare 
väljs Elisabet Rehn.

⦁ Val av justerare tillika rösträknare

Till justerare/rösträknare väljs Sara Forsell och Roland Pettersson.

⦁ Godkännande av dagordningen för årsmötet

Mötet godkänner dagordningen.

⦁ Förvaltningsberättelse, ekonomisk redovisning och 
revisionsberättelse

Elisabet Rehn (ordförande i samfälligheten) går igenom 
förvaltningsberättelsen för 2018. Förvaltningsberättelsen godkännes.
Marie Wallbom (kassör i samfälligheten) går igenom den ekonomiska 
redovisningen. Den ekonomiska redovisningen godkännes.
Bertil Haglund (sammankallande i revisionen) går igenom 
revisionsberättelsen. Revisionsberättelsen godkännes.

⦁ Ansvarsfrihet för styrelsen
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Årsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 
2018.

⦁ Styrelsens framställan och motioner från medlemmarna.

Elisabet Rehn (styrelsens ordförande) går igenom styrelsens 
framställan.

Årsmötet beslutar att följa de förslag styrelsen lagt fram kring 
vinterväghållning, skötsel av gemensamhetsytor under sommaren och 
tvättning av sopkärl. Även frågorna om oförändrade arvoden för 
styrelsen liksom oförändrad medlemsavgift godkännes. 

Årsmötet beslutar att avsättning till underhållsfonderna GA23 och 
GA24 ska göras med vardera 31 000:-.

Årsmötet godkänner styrelsens förslag om att service av garageportar 
genomförs under 2019 och att kostnaderna för detta tas inom 
budgetram. Skador/fel på garageportar som kan bedömas ha åsamkats 
av fastighetsägaren ska bekostas av densamme. 

Årsmötet beslutar att alla gatulampor inom området byts ut och ersätts 
av LED lampor. Finansieringen av detta sker genom upplösning av 
underhållsfond med 64 000:-. 

Den motion som inkommit gällande att avskaffa det markbundna tv-
nätet inom området besvarade enligt följande:
Styrelsen får i uppdrag att under 2019 se över hur TV nätet utnyttjas 
idag och hur ett avslutande av avtalet med Telenor skulle kunna se ut. 
I arbetet ska anläggningsbeslutet för samfälligheten beaktas. Underlag 
för beslut ska tas fram till kommande årsmöte.

⦁ Styrelsens budgetförslag

Marie Wallbom (styrelsens kassör) går igenom styrelsens förslag till 
budget för år 2019. Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.

⦁ Datum för vår och höststädning 2019

Vårstädning sker den 13 april och höststädningen sker den 19 oktober 
med start kl. 9.00 och avslut kl. 13.00.
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⦁ Val av tre styrelseledamöter (2 år 2019-2020)

Mötet godkänner följande val.
Elisabet Rehn
Per Larsson
Magnus Håkansson

⦁ a)Val av två styrelsesuppleanter (1 år 2019)

Mötet godkänner följande val:
Kumail Primohamed
Vin Kataria

b) Val av ordförande (1 år 2019)

Mötet godkänner följande val:
Elisabet Rehn

⦁ Val av två ordinarie revisorer och två revisorssuppleanter (1 
år 2019)

Mötet godkänner följande val av ordinarie revisorer:
Bertil Haglund (sammankallande)
Hans-Gösta Carlsson

Mötet godkänner följande val av revisorssuppleanter:
Jörgen Andersson
Leif Wallman

⦁ Val av valberedning, 3 ordinarie och 1 suppleant (1 år 2019)

Mötet godkänner följande val av ordinarie ledamöter av 
valberedningen:

Anders Rehn (sammankallande)
Annelie Svensson
Anders Larsson
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Mötet godkänner följande val av suppleant i valberedningen:
Sara Forsell

⦁ Val av kvartersombud 2019

Område A Lennart Lindberg
Område B Malin Johansson
Område C Per o Ulrica Larsson 
Område D Per-Ola Lindberg
Område E Bertil Haglund

⦁ Övriga frågor

Elisabet Rehn informerar om att Stadsnätsbolaget har kontaktat 
föreningen via telefon avseende en eventuell påbörjad projektering av 
fiberdragning (grävning) för de husägare som tecknat avtal med 
bolaget. Ingen grävning inom området kommer ske utan att ägaren 
(föreningen via styrelsen) får ta del av och påverka hur en eventuell 
dragning (grävning) av fiber får ske

⦁ Mötets avslutande

Mötesordförande Britt-Marie Ellersten avslutar mötet och tackar för 
visat intresse.

Ordförande Sekreterare
Britt-Marie Ellersten Elisabet Rehn

Justerare Justerare
Roland Pettersson Sara Forsell
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